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Zápisnica 
zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. V – Veľká Lehôtka 

zo dňa 09.01.2025 

 
Začiatok zasadnutia: 17:00 
Ukončenie zasadnutia: 20:30 
Prítomní členovia: Ján Mäsiar, Roman Hianik, Ing. Branislav Bullo 
Počet zúčastnených občanov: 15 občanov 
Program rokovania: 

1. Privítanie občanov poslancom. 
2. Informovanie o investičných akciách na rok 2025. 
3. Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej Lehôtky. 
4. Diskusia k pripravovanej monografii o Veľkej Lehôtke. 
5. Diskusia s mladými a s členmi miestnych organizácií z mestskej časti 

o plánovaných akciách. 
6. Záver stretnutia. 

 
K bodu 1) Privítanie občanov poslancom 

Rokovanie VVO č. V otvoril predseda Ján Mäsiar. 
 

K bodu 2) Informovanie o investičných akciách na rok 2025. 

• Poslanec Ján Mäsiar  informoval o investíciách do kultúrneho domu a do 
multifunkčného ihriska v mestskej časti Veľká Lehôtka.  

• Maškarný ples pre deti bude v tomto roku zrušený.  

• Je plánovaná oprava starého kríža pri bývalom družstve, pôvodný vstup do 
obce. Dotácia z HBP. 

• Opravy a rekonštrukcie ciest v mestskej časti sú plánované na roky 2025 - 
2027 

 
K bodu 3) Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej 
Lehôtky. 

• V mesiaci november došlo k ďalšiemu zrúteniu časti múrika na Podhorskej 
ulici. VVO č 5 . žiada o opravu tohto múrika. 

• Viacerí občania žiadajú o označenie Podhorskej ulice značkou zákaz státia, 
keďže cesta je nedostatočne prejazdná pri státí viacerých áut na Podhorskej 
ulici. Pri strete dvoch áut nie je možné bezpečné vyhýbanie sa. Autá stoja aj 
na úvrati kopca. 
 

 
K bodu 4) Diskusia k pripravovanej monografii o Veľkej Lehôtke. 

• Proces tvorby je v progrese a plán je, aby monografia bola predpripravená do 
konca roka 2025. 

• Definované sú state monografie 

• Grafická podoba kapitol je už predpripravená. 

• Celú monografiu koordinuje Juraj Bátora a zhromažďuje všetky informácie 
k príprave monografie. Spoluobčania aktívne spolupracujú na zozbieraní 
podkladov do monografie. 
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K bodu 5) Diskusia s mladými a s členmi miestnych organizácií z mestskej 
časti o plánovaných akciách. 

• Návrh na zabezpečenie defibrilátora (AED) do mestskej časti Veľká Lehôtka 
Umiestnenie na hasičskej zbrojnici. 

• Brigáda ,,Vyčistime si chotár,, počas dvoch rokov bola úspešná a chceli by 
sme aj v tomto roku pokračovať.  

 
 
K bodu 6) Záver stretnutia. 
Ján Mäsiar, predseda VVO č. V – Veľká Lehôtka, poďakoval všetkým prítomným a 
ukončil stretnutie. 
 
V Prievidzi dňa 09.01.2025 

Ján Mäsiar 
predseda VVO č. V 

Zapísal: Ing. Branislav Bullo 


